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SKUPŠTINI  CRNE  GORE 
                                                                                                                 P O D G O R I C A 

 
      Na osnovu člana 69 stav 2 Poslovnika Skupštine Crne Gore, Odbor za ekonomiju, 
finansije i budžet, sa 107. sjednice održane 24. juna 2015. godine, podnosi  

I Z V J E Š T A J 
o razmatranju PREDLOGA ZAKLJUČAKA (četiri) povodom AKTUELNE SITUACIJE U 
RUDNICIMA BOKSITA A.D. NIKŠIĆ U CILJU PRONALAŽENJA DUGOROČNO ODRŽIVOG 
RJEŠENJA, POKRETANJA PROIZVODNJE I OPSTANKA OVOG PREDUZEĆA, koji je 
podnijela grupa 27 poslanika 

 
Poslanik Strahinja Bulajić, u svojstvu predstavnika predlagača, obrazložio je razloge za 

podnošenje četiri zaključka povodom razmatranja aktuelne situacije u Rudnicima boksita A.D. 
Nikšić u cilju pronalaženja dugoročno održivog rješenja, pokretanja proizvodnje i opstanka 
preduzeća. Ukazao je da je budućnost Crne Gore u ekonomskom, socijalnom i ekološkom 
smislu u dominantnoj mjeri određena sudbinom Kombinata aluminijuma Podgorica, Rudnika 
boksita A.D. Nikšić i ukupnog energetsko-metalurškog reprolanca, ocijenivši da sadašnje 
poslovanje u KAP-u i Rudnicima boksita ne obezbijeđuje dugoročnu održivost proizvodnje i 
prerade aluminijuma u svim fazama.  Ocijenio je da bi nastavak ovakvog stanja ili rješenja koja 
ne bi bila optimalna i po dugoročni interes Crne Gore, energetsko-metalurškog reprolanca, 
KAP-a i Rudnika boksita, kao i zaposlenih mogla da proizvedu trajne i nesagledive posljedice i 
štete koje se mjere milijardama eura. 

Tokom rasprave iskazana su različita mišljenja i stavovi, kao i ukazano da se Odbor 
kontinuirano bavio situacijom u KAP-u i Rudnicima boksita, odnosno, zaposlenima u ovim 
kompanijama, te da je s tim u vezi, Skupština donijela pet grupa zaključaka, od kojih posljednje 
u aprilu 2015. godine („Sl. list CG“, br. 20/15, od 24. aprila 2015. godine), kojima se između 
ostalog insistira na poštovanju obaveza prema radnicima KAP-a i Rudnika boksita, u skladu sa 
zakonom, što se poklapa sa predloženim zaključkom broj 3. 
 Takođe, bilo je mišljenja da se predloženim zaključcima zadire u nadležnost sudske 
vlasti, kao i da isti nijesu u skladu sa Ustavom Crne Gore i Zakonom o stečaju. 

Ukazano je i na mogućnost podnošenja amandmana na predložene zaključke. 
Nakon glasanja, od prisutnih 11 članova Odbora, sa pet glasova „za“, četiri „protiv“ i 

dva „uzdržana“ glasa, Predlog zaključaka nije dobio potrebnu većinu na Odboru.  
 

Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik Nik Gjeloshaj.                                                                                                              
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